
-  110 -

ezt a bejárást, várom Inota Városrész Önkormányzó Testülete 
tagjait is.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérem kiosztani a Képviselő-testület tagjainak Kiss László 

ú levelét.

D o m o k o s  István:
Nagyon örülök a levélnek. A Beruházási Bizottság havonta 

tart ülést. Kiss László úr azt írja, hogy havonta egy 
alkalomnál többet ne hívjuk meg - nem is hívtuk meg sosem. 
Elvárom azt, mivel a Beruházási Bizottság lett a feladattal 
megbízva, hogy a műszaki ellenőrök a bizottsági ülésen 
megj elenj enek.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Többször elmondtam, meg kell nézni a jogosítványokat. A 

Beruházási Bizottság közreműködik a műszaki ellenőrzésben. 
Nem Beruházási Bizottság által kijelölt városbejárás, 
odarendelt műszaki ellenőrökkel.

D o m o k o s  István:
Én nem tartottam igényt arra, hogy 8-10 ember kísérgessen, 

egy-két ember legyen ott. A Beruházási Bizottság ülésén is 
elmondtam, egyenlőre a kocsmában is így van: aki fizet, az 
dirigál.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ha a képviselő-testületi jogosítvány megvan, akkor igen, 

de én úgy tudom, hogy nincs meg.

8./

V á m o s i  Tibor:
Kaptunk egy utókalkulációt a távfűtéssel kapcsolatban a 

Közüzemi Vállalattól. Érdeklődöm, ezt az anyagot egyik 
bizottság sem nézte át?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tudomásom szerint bizottsági üléseken egyik bizottság sem 

vette fel napirendjére ezen téma tárgyalását.

V á m o s i  Tibor:
Én csodálkozom, hogy ezt az anyagot a Felügyelő Bizottság 

nem látta, s úgy gondolom ezt ellen kellett volna jegyeznie 
a könyvvizsgálónak is. Akkor lenne ez olyan anyag, hogy oda 
kerüljön a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság elé tárgyalásra.

9./

Dr. F e k e t e  Antal János:
A következőkről szeretném tájékoztatni a tisztelt 

Képviselő-testületet:
Az ESSO szerződés tető alá lett hozva.



-  111  -

A Műterem Bt-vel a szerződést 1997. szeptember 20-ával 
felbontottam. A főépítészi megbízást más módon kívánom 
megoldani.

A tési ház súlyosan megsérült. Az építészek megnézték az 
épület állagát. Elképzelhető, hogy rövid időn belül több 
százezer forintot kell rákölteni az épületre. A hátsó tűzfal 
5 cm-rel elvált, ki lehet látni az égbe, dől hátrafelé a 
fal. Ha eldől a fal, abban a pillanatban leszakad a födém. 
Egy fal összedőlt a házon belül is. Nagyon sok kúppala 
hiányzik a tetőről. Intézkedni kell, hogy mi legyen a ház 
sorsa.

A lakáskiürítések folyamatban vannak. 96 db lakás van 
végrehajtási eljárás alatt. Itt javaslom azt, hogy 
célszerűnek látszik kijelölni az új bérlőt, ha egy lakás 
kiürítésre kerül. Abban a pillanatban az új bérlő 
bemehessen, hogy ne a Közüzemi Vállalatnak kelljen a lakást 
őrizni, ne legyen visszaköltöző, akit aztán újabb perrel 
lehet csak kitenni.

A tulajdonosi jogosítványokról azt hiszem mindenki 
megkapta a tájékoztatót a Közüzemi Vállalattal szemben.

Az ESSO-nak itt van a közérdekű kötelezettségvállalásra az 
5 millió forintos felajánlási szerződése. A felajánlás 
célja: Várpalota város központi, közterületen építészeti, 
művészeti, stb. munkák eredményeként olyan látványos 
műtárgy, köztéri bútor, szobor, emlékmű, útburkolat, járda, 
játszótér, park, sétány, közintézmény, stb. létrehozása, 
kialakítása vagy felújítása, amely a város polgárainak 
ezirányű igényével, egyhangú megelégedésével találkozik. 
Célszerű gondolkodni, hogy ebből az 5 millió forintból a 
város mit szeretne megalkotni. Az ESSO azt kéri, hogy 
szerepeljen rajta egy tábla, hogy ez az ESSO ajándéka a 
város részére.

A 8. sz. úttal kapcsolatban levelet írtam a Közhasznú 
Társaságnak. Egyszerűen elfogadhatatlan az, hogy másfél 
méteres gaz fogadja a városba látogatókat. Jövő héten 
szeretném felkeresni a Közhasznú Társaság igazgatóját a 
problémák megbeszélése céljából. Felvetődött az "Y" 
elágazásnak a gyomtalanítása, a Közüzemi Vállalat felé 
intézkedtem.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Egyéb vélemény, észrevétel, bejelentés nem lévén mai 

nyilvános ülésünket 19,50 órakor bezárom. A munkát zárt 
üléssel folytatjuk.

K . m . f .




